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Referat 
Bestyrelsesmøde den 14. oktober 2019 kl. 19:00 

Tilstede:  
Anette Holm 
Dennis Andersen 
Mette Ibæk 
Lars Jensen 
Janne Elfing Johansen (Referent) 
 

Afbud:  
 

1 Spørgetid for grundejerne 
To grundejere mødte op, den ene havde spørgsmål omkring carportnummer og hvem den tilhørte, 
den anden grundejer, havde skrevet i forvejen omkring støjproblemer fra naboer, han havde fået 
svar, men ville gerne diskutere, om der måske kunne laves regler omkring tidspunkter for at "støje", 
vi fik en god snak og grundejeren havde fået svar på det fremlagte. 

2 Status på økonomi  
Økonomien ser fin ud. Til december ser vi om vores lån kan indfries endeligt, med det i minde at der 
skal stå 100.000,- på vores konto ved udgangen af året. 

3 Brev om fornyelse af forsikring fra Tryg 
Den var blevet fornyet og kører som vanligt. 

4 Rundtur i bebyggelsen 
Vores optegnelser blev gennemgået, og de renskrives med nr. og bogstav efter det papir som Anette 
har udarbejdet, herefter skal vi så have det kigget igennem og sende brev/e-mail til de grundejere 
som skal kigge lidt på deres hus og udenoms områder. 

5 Bestyrelsens projekter/opgaver 2019, ændringer/tilføjelser  
Dette punkt blev udsat til næste bestyrelsesmøde. 

6 Indkomne mails fra grundejerne 
Disse blev gennemgået og der udarbejdes svar som gennemgås inden udsendelse. 

7 Udarbejdelse af foreløbig dagsorden for næste møde 
Udarbejdes senere af Janne. 

8 Eventuelt 
Lars havde undersøgt opsætning af solceller på vores Carporte til ex. stibelysning, umiddelbart ville 
det kun lade sig gøre. 
 
Fibernet, dette blev drøftet, og måske skulle vi foranledige et møde og høre mere om dette, vi er 
blevet kontaktet af Gigabit Aps, Glostrup, og måske kunne vi få et møde med dem. 
 
Vi starte næste bestyrelsesmøde kl. 18.00. 


